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Onze refere 
n ota Nota beantwoording kamervragen VVD (Smals) over het | 

bericht: UWV: geen zzp-verzekering voordat 

achterstanden zijn weggewerkt" 5) Opgesteld door 

OE | 

Tweede contactpersoon 

Het Kamerlid Smals van de VVD-fractie heeft vragen gesteld over de 
communicatie van UWV over de verplichte AOV voor zelfstandigen. 

Geadviseerd besluit 

Bijlage(n) 
o 

We vragen u akkoord te gaan met de inhoud en verzending van de 
bijgevoegde beantwoording op de schriftelijke vragen van het lid Smal$ van 
de VVD. 

Indien u akkoord gaat, verzoeken wij u om deze brief uiterlijk\op 24 mei te 

ondertekenen. Dan verloopt de drie-wekentermijn en deze termijn slut tevens 

aan bij het verzoek van dhr. Smals om de beantwoording voor het plenaire 

debat over het arbeidsmarktpakket te ontvangen. 

Kernpunten 

Het lid Smals heeft een aantal vragen gesteld over de invloed die een opt-out 

heeft op de capaciteit voor de uitvoering door UWV. Dit naar aanleiding van 

berichtgeving door de voorzitter van de Raad van Bestuur van het UWV over 

de verplichte arbeidsongeschiktheidsverzekering in het licht van de mismatch 

tussen vraag en aanbod naar arbeidsongeschiktheidsbeoordelingen. 

Ten eerste vraagt het Kamerlid om bevestiging dat de opt-out ervoor zorgt 

dat er minder sociaal-medische beoordelingen noodzakelijk zijn, Het concept- 
Antwoord daarop is bevestigend. We zijn nog in gesprek met UWV over de 
invulling van de beoordeling of iemand arbeidsongeschikt is, maar op 
voorhand is duidelijk dat een stelsel met een opt-out minder 
verzekeringsartsencapaciteit van UWV vraagt, dan een publiek stelsel zonder 

opt-out. 

We hebben geen cijfers in de beantwoording opgenomen omdat de mate 
waarin uitstapgedrag plaatsvindt (nogmaals) wordt herijkt. Dit wordt in het 
wetsvoorstel dat voor internetconsultatie uitgaat, opgenomen. 

Ten tweede vraagt het Kamerlid naar andere uitvoeringsaspecten 

(beoordeling of een private verzekering ten minste dezelfde premie en ten 

minste dezelfde dekking vraagt, anderszins vragen over de verzekering) en de 

bereidheid om die aspecten op te pakken met private verzekeraars. U geeft 

aan dat die bereidheid er is (er is continu overleg met verzekeraars, UWV en 

de Belastingdienst over de opt-out) en dat de uitvoeringsaspecten in het 

wetsvoorstel nader worden uitgewerkt. 
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Het Kamerlid heeft specifiek gevraagd hoe u verzekeraars zou kunnen helpen, _patum 
om alvast voorbereid te zijn op het zo veel mogelijk beperken van het beroep 3 mei 2023 

op de capaciteit van het UWV. Wij hebben het Verbond van verzekeraars 
gevraagd of er een hulpvraag van verzekeraars op dit punt ligt. Zij hebben 

aangegeven geen hulpvraag te hebben. 

De beantwoording is afgestemd met UWV. 

Onze referentie 
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